
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål AI
Miljøministeren bedes samtidig redegøre for årsagen til, at det tilsyneladende
har taget flere år for statens instanser at få færdigbehandlet de rejste spørgs-
mål i sagen, ligesom ministeren bedes svare på, hvorvidt ministeren finder
sagsbehandlingstiden tilfredsstillende, herunder redegøre for hvordan man vil
imødegå, at den lange sagsbehandlingstid ikke bremser for udviklingen af nye
arbejdspladser, vækst og erhverv.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne
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